
Artikel 40-vragen: Vervolgvragen Turfvrije potgrond

Indiener: Pieter Groenewege, Partij voor de Dieren

Datum: 15 maart 2024

Aan het college van burgemeester en wethouders,

Op 19 december 2023 heeft het college artikel 40-vragen van de Partij voor de Dieren getiteld

“Turfvrije potgrond” beantwoord. De beantwoording is verwarrend. Aan de ene kant zegt het

college “ernaar te streven het veengebruik te beperken”; aan de andere kant geeft het college

aan twee soorten potgrond in te kopen die beide veen bevatten. Dit geeft aanleiding tot het

stellen van vervolgvragen.

Overeenkomstig art. 40 van het Reglement van orde stelt het raadslid Pieter Groenewege, Partij

voor de Dieren, de volgende vervolgvragen:

Potgrond van Jiffy Products

1. Welke productnaam heeft de potgrond van Jiffy Products, die het college zegt te

gebruiken?

2. Bevat deze potgrond turf (veen)?

3. Hoeveel m
3
van dit product koopt de gemeente jaarlijks in (evt. uitgesplitst naar het

gebruik)?

4. Wat is de inkoopprijs van dit product per m
3
?

5. Hoeveel m
3
turf (veen) bevat de hoeveelheid potgrond van Jiffy Products die het college

jaarlijks inkoopt?

Potgrond van Bio-Kultura

6. Welke productnaam heeft de potgrond van Bio-Kultura, die het college bij de

geboortebomen zegt te gebruiken?

7. Bevat deze potgrond turf (veen)?

8. Hoeveel m
3
van dit product koopt de gemeente jaarlijks in?

9. Wat is de inkoopprijs van dit product per m
3
?

10. Hoeveel m
3
turf (veen) bevat de hoeveelheid potgrond van Bio-Kultura die het college

jaarlijks inkoopt?

Turfvrije alternatieven
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11. Welke turfvrije producten acht het college bruikbare alternatieven voor turfhoudende

potgrond? Uit welke bestanddelen bestaan deze producten?

12. Hoeveel m
3
van deze producten zou de gemeente jaarlijks moeten inkopen om het

turfgebruik naar 0 te reduceren?

13. Wat is de inkoopprijs van deze producten per m
3
? Hoe verhoudt deze inkoopprijs zich tot

de inkoopprijs van turfhoudende producten?

14. Kan het college (het eventuele prijsverschil van) de inkoop van turfvrije producten uit de

op dit moment beschikbare budgetten dekken?

Met vriendelijke groet,

Pieter Groenewege

Partij voor de Dieren
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